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Beste sportvrienden, 

Het is alweer juli en dat betekent 

dat de vakantie is aangebroken. 

Een periode van rust, zon, zee 

en strand. Misschien ga je wel 

ver weg naar het buitenland of 

zoek je ®®n van de prachtige 

stekjes in Nederland op om 

heerlijk te genieten van een wel-

verdiende vakantie. Voor de re-

dactie was het nog even zwoe-

gen. De volgende editie van ons 

digitale clubblad stond namelijk 

nog op de agenda. Maar nu is 

het voor ons dan ook vakantie.  

In deze editie gaan we op be-

zoek bij onze sponsor Gjlatema 

uit Dalfsen, de werkgever van  

 

onze voorzitter.  

Verder kijken we terug op een 

prachtig jubileumfeest in ver-

band met het 100 jarig bestaan 

van de vereniging. Veel vrijwil-

ligers zijn druk geweest om hier 

een mooi feest van te maken en 

dat is zeker gelukt.  

Ook de column mag natuurlijk 

niet ontbreken in deze editie. 

Blader snel door om deze te le-

zen.  

Verder kijken we vast vooruit 

naar de 200 km toertocht die op 

13 september gereden gaat wor-

den en georganiseerd wordt 

door de skeelerclub uit Vriezen 

 

veen, in samenwerking met on-

ze toercommissie. 

Het eerste deel van het skeeler-

seizoen zit er dus al weer op. 

We hebben geprobeerd een 

mooi overzicht van fotoôs te ma-

ken om te laten zien wat er alle-

maal gebeurd is.  

We wensen jullie opnieuw veel 

leesplezier. Als jullie goede idee-

±n hebben voor dit blad dan ho-

ren we dat graag van jullie.  

De redactie.  

http://www.janaolbert.nl/
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Al weer juli, de tijd vliegt. Waar-

schijnlijk komt dat door de vele 

activiteiten, waar we met zôn al-

len mee bezig zijn en waar we 

veel plezier aan beleven. Je 

vraagt je af wat ik bedoel: 

 

¶ World Cup wedstrijd in 

Heerenveen 

¶ Start van het skeelersei-

zoen met onze clubcompe-

titie en de Rijssen-Wierden 

competitie 

¶ Onze jubileumviering van 

23 en 24 mei 

¶ De Marathon Inline Cup op 

28 juni  

¶ De voorbereidingen voor 

de 200 km. toertocht op 13 

september a.s. door onze 

vereniging in samenwer-

king met Vriezenveen 

¶ De wekelijkse trainingen 

en toertochten 

¶  

Kortom, wij zijn een actieve club 

met enthousiaste leden en fan-

tastische vrijwilligers. 

We merken dat met name de 

skeelersport behoorlijk in trek is 

bij de jeugd. Tijdens de trainin-

gen van groep 1 zien we op 

maandag- en woensdagavond 

een steeds groter wordende 

groep jeugd, die met veel en-

thousiasme trainen onder leiding 

van Mark en Ren®. Mooi om te 

zien en hopelijk een impuls voor 

groei van onze vereniging. Mooi 

ook om te merken dat vrijwil-

ligers steeds weer zorgen voor 

goede omstandigheden (het 

schoonhouden van de baan, 

verzorging bij valpartijen, trai-

ners). En het is mooi om te zien 

dat ouders betrokken zijn bij hun 

kinderen en onze club. Goed 

voor de sfeer!! 

Bestuurlijk zijn de zomermaan-

den over het algemeen rustig, 

alhoewel de diverse commissies 

wel degelijk aan de slag zijn na-

tuurlijk. Het mooie daarvan is dat 

iedereen dan ook gelegenheid 

heeft om zelf te sporten en zich 

te ontspannen. En dat moet na-

tuurlijk ook gebeuren in de  

komende vakantieperiode. Want 

die staat tenslotte natuurlijk ook 

al weer voor de deur. Ga je op 

reis, dan wensen wij je veel ple-

zier en een veilige reis. Blijf je in 

de buurt, geniet dan van onze 

mooie omgeving en geniet zo 

van wat vrije tijd.  

En dan na de vakantie nog het 

2e deel van het skeelerseizoen 

(tot eind september), om daarna 

langzamerhand het schaatssei-

zoen weer in te glijden. 

Namens mijn medebestuursle-

den een hartelijke (vakantie) 

groet aan iedereen. Graag tot 

ziens bij ®®n van onze activitei-

ten. En je weet het, als er iets is 

éé melden graag! 

 
Namens het bestuur, 

Berend van den Dijk (voorzitterύ 

http://www.anyway-sod.nl/
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Vrijdag 23 mei was het zover: de 

Schaatsï en Skeelervereniging 

Rijssen vierde haar 100-jarig 

bestaan. De vereniging die 

voortgekomen is uit een fusie 

tussen de IJsclub Rijssen en de 

Skeelervereniging Rijssen is 

sinds 1914 aangesloten bij de 

KNSB. Reden dus voor een 

feestje. Al geruime tijd was een 

speciale commissie druk bezig 

om er voor iedereen een leuk 

evenement van te maken. Dit 

begon met de offici±le viering op 

vrijdagmiddag. Met afgevaardi-

gen vanuit de lokale politiek, na-

burige ijsï en skeelerclubs en de 

KNSB was de tent goed gevuld. 

Na het openingswoord van onze 

voorzitter en toespraken van on-

der andere de KNSB en de 

sportraad Rijssen-Holten was 

het moment daar om een speci-

aal voor dit jubileum ontworpen 

bord te onthullen. Philip Tijhuis 

is het creatieve brein  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

achter dit bord. Willem Borkent, 

®®n van de vroegere bestuursle-

den van de IJsclub Rijssen 

mocht samen met Jennienke 

Kamphuis, ®®n van de huidige 

bestuursleden van de vereniging 

het bord onthullen. Wat onder 

het doek stond zorgde voor veel 

verbaasde gezichten. Een 

prachtig bord met het logo van 

de vereniging en de jaartallen 

1914-2014.  

Nadat de ijsclub uit Enter ons 

nog voorzien had van een stuk 

magisch ijs uit Enter was daar 

de tijd voor het hapje en het 

drankje. En natuurlijk konden de 

aanwezigen genieten van de 

prachtige tentoonstelling die in 

de kantine was opgesteld. Veel 

historie van de beide verenigin-

gen in de vorm van krantenarti-

kelen, prachtige fotoôs en veel 

oude schaatsen maakten van de 

kantine een waar museum.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Deze tentoonstelling was op de 

zaterdagmorgen en middag ook 

toegankelijk voor het publiek. 

Helaas viel de opkomst hierbij 

wat tegen. Aan het eind van de 

middag was het de beurt aan de 

huidige leden en vrijwilligers van 

de vereniging. Een heerlijke bar-

becue, een springkussen en het 

dweilorkest de Kamgoarn Klºsse 

maakten van deze middag een 

waar feest. Met een volle maag 

en een speciale jubileum-sjaal in 

de hand toog iedereen weer 

huiswaarts.  

Vanaf deze plek willen we de 

commissie die dit alles georgani-

seerd heeft nogmaals hartelijk 

bedanken. We zien uit naar een 

volgend jubileum en hopen nog 

vele jaren met onze vereniging 

actief te zijn! 

Fotoôs van de jubileumviering 

zijn te bekijken op onze face-

book pagina. 

 

 

https://www.facebook.com/media/set/?set=a.864248393589407.1073741838.319960018018250&type=3
https://www.facebook.com/media/set/?set=a.864248393589407.1073741838.319960018018250&type=3
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